
 

 

Z á p i s  č. 1 

  z 1. mimořádného zasedání Rady Libereckého kraje 

konaného dne 15. 1. 2024 
 

 

Přítomno 8 členů rady kraje (dle přiložené prezenční listiny), Mgr. René Havlík, 

Mgr. Karel Ulmann, Ing. Miloslava Volfová, Jitka Machálková 

Omluven Mgr. Vladimír Richter 

Ověřovatelé Martin Půta a Ing. Zbyněk Miklík 

Zapisovatelka  Jitka Machálková 

 

 

1. mimořádné zasedání rady kraje v roce 2024 zahájil Martin Půta, hejtman,  

v 9.00 hodin. Navrhl, aby zápis ověřili on a Ing. Zbyněk Miklík. Zapisovatelkou dnešního 

jednání určil Jitku Machálkovou. 

Bylo hlasováno o navržených ověřovatelích zápisu. 

hlasování č. 1 pro 8 proti 0 zdržel se 0 byl přijat 

 

 

1. Návrh programu 
  

1.  Návrh programu    

2.  ZR-RO č. 40/24 - zapojení vyšších 

daňových příjmů Libereckého kraje 

dosažených v roce 2023 do rozpočtu 

kraje 2024 

Z Ing. Zbyněk 

Miklík 

odb. ekonomiky 

3.  Informace o provedených úpravách 

rozpočtu kraje v závěru roku 2023 

Z pís. Ing. Zbyněk 

Miklík 

odb. ekonomiky 

4.  Zahájení zadávacího řízení veřejné 

zakázky soutěže o návrh s názvem „Nová 

střední zdravotnická škola s rozšířením 

střední odborné školy v Liberci“ 

 Ing. Zbyněk 

Miklík 

odb. investic  

a správy 

nemovitého 

majetku 

5.  Zrušení veřejné zakázky v rámci DNS 

„TDS - Most ev. č. 29058-3 a most  

ev. č. 29058-1 včetně opravy silnice 

III/29058“ 

 Ing. Jan Sviták odb. silničního 

hospodářství 

6.  Zrušení veřejné zakázky v rámci DNS 

„BOZP - Most ev. č. 29058-3 a most  

ev. č. 29058-1 včetně opravy silnice 

III/29058“ 

 Ing. Jan Sviták odb. silničního 

hospodářství 

M. Půta upozornil členy rady kraje, aby zařazení bodů do programu mimořádné rady kraje bylo 

vždy projednáno s ním. Zdůraznil, že organizační oddělení nezařadí do programu body bez jeho 

schválení. 
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Požadavky na úpravu programu nebyly vzneseny, M. Půta o něm nechal hlasovat.   

hlasování č. 2 pro 8 proti 0 zdržel se 0 byl přijat 

 

 

2. ZR-RO č. 40/24 - zapojení vyšších daňových příjmů Libereckého kraje dosažených  

v roce 2023 do rozpočtu kraje 2024 

Na jednání rady kraje byl přizván Ing. Jan Klíma, vedoucí ekonomického odboru. Online  

se připojili předsedové zastupitelských klubů Bc. Lena Mlejnková a Mgr. Michal Švarc,  

dále předseda finančního výboru Ing. Tomáš Hocke. 

M. Půta přivítal na jednání rady kraje předsedy zastupitelských klubů a Ing. Hockeho a zahájil 

projednání zapojení vyšších daňových příjmů Libereckého kraje. Vzhledem k inflaci je rozumné 

tyto finanční prostředky využít co nejdříve. 

Ing. Miklík k předloženému materiálu sdělil, že se jedná o zapojení vyšších daňových příjmů 

z předchozího roku do rozpočtu roku letošního. Ve schváleném rozpočtu bylo již zapojeno  

420 mil. Kč a nyní se rozhoduje o zapojení částky ve výši 334 mil. Kč. V materiálu jsou shrnuty 

požadavky jednotlivých rezortů, které byly samozřejmě vyšší, ale po jejich projednání byl 

vytvořen předložený návrh. Načež upozornil na dvě záležitosti. První se týká navýšení 

provozních příspěvků u příspěvkových organizací na energie, kde je 35 mil. Kč, a to z důvodu 

zvýšení ceny za distribuci. Dále zdůraznil rezervy na investiční akce, které nejsou dořešené  

a mohou se objevit v nejbližších měsících např. Zoo Liberec. Okomentoval rozdělení finančních 

prostředků, a to do investic 83 %, do neinvestic 15 % a rezervu tvoří 1,2 %. 

M. Půta doplnil, že dnes došlo k přehodnocení využití individuálních dotací na základě žádostí 

ve sportu. V současné době to není ideální záležitost a bylo rozhodnuto, že bude vypsán 

investiční program „Program rozvoje sportovní infrastruktury“, který umožní podat žádosti širší 

skupině, jako jsou obce a města. Důvodem je uspokojení více žádostí. Dále doplnil, že Letní 

tábor pro Ukrajinské děti bude přejmenován na Letní tábor pro Ukrajinské děti z Vinnytské 

oblasti. 

Mgr. Ulvr okomentoval dvě položky na akci „Chytrý region“ a spolupráce s TUL. Chytrý region 

bude dále projednáván, jednak z důvodu platebních terminálů z důvodu pomoci samosprávám 

v regionu a v rámci memoranda s TUL je domluvena částka 1,25 mil. Kč. Je snahou najít další 

způsob pomoci v rámci přeshraniční spolupráce. 

M. Půta doplnil, že vzniká dohoda ohledně bezpečnosti na školách a zafinancování měkkých cílů 

ve spolupráci se školským odborem a PČR, k čemuž je svolána mimořádná Bezpečnostní rada 

Libereckého kraje na 23. 1. 2024. 

RNDr. Čeřovský stručně okomentoval změny týkající se investic ve školách. Zůstává Střední 

průmyslová škola a VOŠ Liberec na obnovu strojního vybavení. Je plánována koupě dvou strojů 

pro obor textilnictví, které nahradí stávající historické stroje. Po projednání dále navrhuje 

následující změny, a to vypustit rekonstrukci rozvodů u Gymnázia v Jablonci nad Nisou, 

neboť doposud nejsou podklady pro poskytnutí konkrétních finančních prostředků. Dále zůstává 

Gymnázium Frýdlant na rekonstrukci rozvodů ve výši 2 mil. Kč. K navýšení dochází u Gymnázia 

a střední odborné školy, a to na základě projektové dokumentace požádal o navýšení z 1 mil. Kč  

na 3 mil. Kč. ZŠ pro tělesně postižené navržený 1 mil. Kč nebude potřeba a bude přesunut  

na rekonstrukci jídelny pro Střední školu gastronomie a služeb, kde bude tedy 21 mil. Kč. 

Mgr. Tulpa shrnul požadavky rezortu sociálních věcí a konstatoval, že došlo k dohodě. 

Ing. Sviták k rezortu dopravy uvedl, že jsou obsaženy dvě položky. První se týká dopravní 

obslužnosti, a to konkrétně příspěvek na rekonstrukci parní lokomotivy v Turnově. Je uzavřena 

smlouva na zajištění dopravní obslužnosti a po rekonstrukci lokomotivy bude plnit funkci 
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nostalgických jízd. U odboru silničního hospodářství je uvedena částka 51 mil. Kč  

na rekonstrukce silnic. Harmonogram oprav silnic je průběžně aktualizován dle stádia příprav 

projektových dokumentací na opravy silnic. 

Ing. Vinklátová stručně okomentovala položky rezortu kultury, památkové péče a cestovního 

ruchu. Největší část tvoří individuální dotace na obnovu památek dle uvedeného seznamu, dále 

dofinancování Hudebně kreativního centra Lidové sady, investice do Zoo Liberec – narovnání 

situace s provozním příspěvkem. Doplnila, že přibyla akce týkající se Anifilmu, která se týká 

burzy investorů z celé Evropy a herního průmyslu. 

Bc. Židek k rezortu životního prostředí a zemědělství sdělil, že v rámci kapitoly 917 08 budou 

poskytnuty finanční prostředky na odstranění další ekologické zátěže tentokrát v lokalitě Hrádek 

nad Nisou. Upřesnil, že lokalit s takovouto zátěží je v Libereckém kraji 300. Další projekt  

se týká opatření pro zadržení vody na Frýdlantsku, dále vyšetření včelího moru, aby se předešlo 

jeho šíření. Upřesnil, že bude vzorkováno cca 600 stanovišť. Poslední položka se týká příspěvku  

na VHS Turnov – vodovodní řad IVC Turnov související s vybudováním Integrované výjezdní 

centrály. 

M. Půta za nepřítomného Mgr. Richtera okomentoval požadavek rezortu zdravotnictví ve výši 

21 mil. Kč v kapitole 920 09 pro MMN a.s., ohledně navýšení základního kapitálu,  

a to dle dohody mezi akcionáři. 

Bc. Mlejnková konstatovala, že online připojení je zcela nekomfortní, načež se dotázala na nový 

avizovaný dotační program ve sportu, v jakém časovém horizontu bude vyhlášen. 

RNDr. Čeřovský odpověděl, že je to velmi čerstvé, ale snahou bude jej předložit na 2. RK dne 

23. 1. 2024 a do lednového zastupitelstva kraje, v případě komplikací bude vyhlášen nejpozději 

v únoru letošního roku. 

Ing. Hocke se dotázal Ing. Miklíka na nárůst distribuční složky energie o 23 % u elektřiny  

a o 10 % u plynu, u příspěvkových organizací, zda toto nezvládnou uhradit ze svých fondů  

na energie. Další dotaz směřoval k sanaci v Hrádku nad Nisou, zda po jeho rekultivaci je nemůže 

Liberecký kraj získat. 

Ing. Miklík odpověděl, že navýšení u distribuce bylo vypočítáno dle maximalistické varianty. 

Bude stanoven postup, jak budou příspěvkové organizace dotazovány a v případě potřeby  

si budou samostatně žádat. Finanční prostředky budou v kapitole na odboru ekonomiky. 

M. Půta upřesnil, že finanční prostředky na energie budou zůstávat v rozpočtu kraje a budou 

poskytovány pouze po prokázání, že finance příspěvková organizace opravdu potřebuje. 

Bc. Židek odpověděl, že není smyslem získávat pozemky v rámci brownfieldu. 

M. Půta požádal Bc. Židka o zpracování písemné informace na lednové zastupitelstvo kraje 

ohledně rekapitulace všech minulých podpor na sanace a odstranění ekologických zátěží 

v Libereckém kraji. 

Mgr. Švarc požádal o pozvání na mimořádnou Bezpečnostní radu Libereckého kraje  

dne 23. 1. 2024. 

M. Půta přislíbil, že na jednání bezpečnostní rady budou přizváni všichni předsedové 

zastupitelských klubů. 

Bez dalších připomínek a další diskuze bylo hlasováno o návrhu usnesení. 

USNESENÍ č. 79/24/mRK 

ZR-RO č. 40/24 - zapojení vyšších daňových příjmů Libereckého kraje dosažených v roce 

2023 do rozpočtu kraje 2024 

Rada kraje po projednání 
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s o u h l a s í  

se změnou rozpočtu - rozpočtovým opatřením č. 40/24, kterým se: 

I. navyšují zdroje kraje 2024 prostřednictvím financování - změnou stavu krátkodobých 

prostředků na bankovních účtech kraje v celkové výši 334.000.000 Kč, 

II. navyšují výdaje kapitol rozpočtu kraje 2024 v celkové výši 334.000.000 Kč, z toho: 

      1) výdaje v kapitole 912 – Účelové příspěvky PO v celkové výši 27.180.000 Kč, 

v tom: 

a) v kapitole 912 04 – Účelové příspěvky PO, odbor školství, mládeže, 

tělovýchovy a sportu ve výši 12.080.000 Kč, 

b) v kapitole 912 05 – Účelové příspěvky PO, odbor sociálních věcí ve výši 

15.100.000 Kč, 

 2) výdaje v kapitole 913 – Příspěvkové organizace v celkové výši 43.532.000 Kč, 

v tom: 

a) v kapitole 913 03 – Příspěvkové organizace, ekonomický odbor ve výši 

35.000.000 Kč, 

b) v kapitole 913 07 – Příspěvkové organizace, odbor kultury, památkové 

péče a cestovního ruchu ve výši 8.532.000 Kč, 

      3) výdaje v kapitole 914 – Působnosti v celkové výši 2.300.000 Kč, 

a) v kapitole 914 02 – Působnosti, odbor regionálního rozvoje a evropských 

projektů ve výši 300.000 Kč, 

b) v kapitole 914 04 – Působnosti, odbor školství, mládeže, tělovýchovy  

a sportu ve výši 2.000.000 Kč, 

 4) výdaje v kapitole 915 01 – Významné akce, odbor kancelář hejtmana ve výši 

400.000 Kč, 

      5) výdaje v kapitole 917 – Transfery v celkové výši 85.917.700 Kč, v tom: 

a) v kapitole 917 01 – Transfery, odbor kancelář hejtmana ve výši  

1.800.000 Kč, 

b) v kapitole 917 02 – Transfery, odbor regionálního rozvoje a evropských 

projektů ve výši 1.250.000 Kč, 

c) v kapitole 917 04 – Transfery, odbor školství, mládeže, tělovýchovy  

a sportu ve výši 62.000.000 Kč, 

d) v kapitole 917 07 – Transfery, odbor kultury, památkové péče  

a cestovního ruchu ve výši 11.500.000 Kč, 

e) v kapitole 917 08 – Transfery, odbor životního prostředí a zemědělství  

ve výši 4.867.700 Kč, 

f) v kapitole 917 21 – Transfery, odbor dopravní obslužnost ve výši 

4.500.000 Kč 

      6) výdaje v kapitole 920 – Kapitálové výdaje v celkové výši 149.670.300 Kč, 

v tom: 

a) v kapitole 920 06 – Kapitálové výdaje, odbor silničního hospodářství  

ve výši 51.000.000 Kč, 

b) v kapitole 920 08 – Kapitálové výdaje, životního prostředí a zemědělství 

ve výši 4.308.520 Kč, 

c) v kapitole 920 09 – Kapitálové výdaje, odbor zdravotnictví ve výši 

21.446.585 Kč, 

d) v kapitole 920 14 – Kapitálové výdaje, odbor investic a správy 

nemovitého majetku v celkové výši 72.915.195 Kč, 
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 7) výdaje v kapitole 923 14 – Spolufinancování EU, odbor investic a správy 

nemovitého majetku ve výši 20.000.000 Kč, 

      8) výdaje v kapitole 926 – Dotační fond, odbor kancelář hejtmana ve výši 

5.000.000 Kč 

a  u k l á d á  

Ing. Zbyňku Miklíkovi, náměstkovi hejtmana, resort ekonomiky, majetku, investic, veřejných 

zakázek a informatiky, předložit změnu rozpočtu - rozpočtové opatření č. 40/24 k projednání  

a schválení Zastupitelstvu Libereckého kraje. 

Termín: 30. 01. 2024 

 

 

3. Informace o provedených úpravách rozpočtu kraje v závěru roku 2023 

Ing. Miklík k předloženému materiálu sdělil, že obsahuje 6 rozpočtových opatření v částce 

38.140.000 Kč, které byly provedeny na přelomu roku, kdy nezasedaly orgány kraje. 

Bez diskuze a připomínek bylo hlasováno o upraveném návrhu usnesení. 

USNESENÍ č. 80/24/mRK 

Informace o provedených úpravách rozpočtu kraje v závěru roku 2023 

Rada kraje po projednání 

b e r e  n a  v ě d o m í  

Informaci o provedených úpravách rozpočtu kraje v závěru roku 2023 

a  u k l á d á  

Ing. Zbyňku Miklíkovi, náměstkovi hejtmana, resort ekonomiky, majetku, investic, veřejných 

zakázek a informatiky, předložit informaci o provedených úpravách rozpočtu kraje v závěru roku 

2023 jako písemnou informaci na jednání zastupitelstva kraje. 

Termín: 30. 01. 2024 

 

 

4. Zahájení zadávacího řízení veřejné zakázky soutěže o návrh s názvem „Nová střední 

zdravotnická škola s rozšířením střední odborné školy v Liberci“ 

Na jednání rady kraje byl přizván Mgr. Petr Staněk, vedoucí odboru investic a správy nemovitého 

majetku. 

Ing. Miklík k materiálu sdělil, že se jedná o odsouhlasení soutěžních podmínek architektonické 

soutěže. Zahájení zakázky je pod vedením pana architekta Zdvihala, doplnil, že proběhlo jednání 

a byly vydiskutovány i e-mailové dotazy. Okomentoval obsazení hodnotící komise. Dále sdělil, 

že opětovně osloví pana ředitele Distribuce ČEZ ohledně jeho vyjádření k uvedenému záměru. 

Bez diskuze a připomínek bylo hlasováno o návrhu usnesení. 

USNESENÍ č. 81/24/mRK 

Zahájení zadávacího řízení veřejné zakázky soutěže o návrh s názvem „Nová střední 

zdravotnická škola s rozšířením střední odborné školy v Liberci“ 

Rada kraje po projednání 

r o z h o d u j e  

hlasování č. 3 pro 8

6 

Proti 0 zdržel se 0 byl přijat 

hlasování č. 4 pro 8

6 

proti 0 zdržel se 0 byl přijat 
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o zahájení soutěže o návrh s názvem „Nová střední zdravotnická škola s rozšířením střední 

odborné školy v Liberci“ v souladu s § 143 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných 

zakázek, ve znění pozdějších předpisů, 

s o u h l a s í  

1. se sekretářem soutěže: 

Ing. arch. Tomášem Zdvihalem, 

2. s přezkušovatelem soutěžních návrhů: 

MgA. Ing. arch. Ditou Zdvihalovou, 

j m e n u j e  

1. komisi pro otevírání nabídek ve složení: 

Ing. arch. Tomáš Zdvihal, sekretář soutěže, 

náhradník: Ing. Jakub Syrovátka, vedoucí oddělení investic, 

MgA. Ing. arch. Dita Zdvihalová, přezkušovatel soutěžních návrhů, 

náhradník: Mgr. Martina Šťastná, vedoucí oddělení veřejných zakázek, 

Ing. Vladimíra Zítková, odborný zaměstnanec oddělení veřejných zakázek, 

náhradník: Petra Šulcová, odborný zaměstnanec oddělení veřejných zakázek, 

2. a) řádní členové / náhradníci poroty - závislí: 

Martin Půta, hejtman,  

náhradník: Ing. arch. Ing. Jiří Janďourek, člen Komise architektů a urbanistů Rady 

Libereckého kraje, ČKA 04859, 

Ing. Zbyněk Miklík, náměstek hejtmana, řízení resortu ekonomiky, majetku, investic, 

veřejných zakázek a informatiky, 

náhradník: MgA. Jakub Chuchlík, člen Komise architektů a urbanistů Rady Libereckého 

kraje, ČKA 04238, 

RNDr. Jiří Čeřovský, náměstek hejtmana, řízení resortu školství, mládeže, tělovýchovy, 

sportu a zaměstnanosti, 

náhradník: Mgr. Petr Tulpa, náměstek hejtmana, řízení resortu sociálních věcí, 

 

b) řádní členové poroty - nezávislí: 

prof. Ing. arch. Zdeněk Jiran, Jiran a partner architekti, ČKA 00255, 

Ing. arch. Tomáš Koumar, EHL & KOUMAR ARCHITEKTI, ČKA 02700, 

prof. Ing. arch. Petr Pelčák, Pelčák a partner, ČKA 00172, 

Ing. arch. Eva Gabaš Rosenová, Apropos Architects, ČKA 04853, 

náhradníci poroty - nezávislí: 

Ing. arch. Ondřej Králík, ov architekti, ČKA 05212, 

Ing. et Ing. arch. Petra Kunarová, architekt, ČKA 04544, 

s c h v a l u j e  

1. text Soutěžních podmínek dvoufázové otevřené architektonicko-urbanistické soutěže 

o návrh “ Nová střední zdravotnická škola s rozšířením střední odborné školy v Liberci“, 

2. text P01 – Soutěžní zadání 

a  u k l á d á  

Ing. Zbyňku Miklíkovi, náměstkovi hejtmana, řízení resortu ekonomiky, majetku, investic, 

veřejných zakázek a informatiky, zajistit další postup dle zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání 

veřejných zakázek, ve znění pozdějších předpisů. 

Termín: 28. 02. 2024 

 

hlasování č. 5 pro 8
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5. Zrušení veřejné zakázky v rámci DNS „TDS - Most ev. č. 29058-3 a most ev. č. 29058-1 

včetně opravy silnice III/29058“ 

Na jednání rady kraje byl přizván Ing. Zdeněk Borovička, MBA, vedoucí odboru silničního 

hospodářství. 

Ing. Sviták k bodu č. 5 a 6 sdělil, že se jedná o zrušení veřejných zakázek na TDS a BOZP  

u mostů v Jablonci nad Jizerou. Ke zrušení zakázek dochází z důvodu, že doposud město 

Jablonec nad Jizerou nemá dokončené stavební řízení, tudíž se přistupuje ke zrušení. Jedná  

se o tři mosty. 

M. Půta se dotázal na částku poskytovanou Libereckým krajem a následně požádal o její doplnění 

do důvodové zprávy po projednání. 

Ing. Sviták sdělil, že se jedná o cca 60 mil. Kč, načež přislíbil, že tato informace bude doplněna 

do důvodové zprávy po projednání. 

Bez dalších připomínek a diskuze bylo hlasováno o návrhu usnesení. 

USNESENÍ č. 82/24/mRK 

Zrušení veřejné zakázky v rámci DNS „TDS - Most ev. č. 29058-3 a most ev. č. 29058-1 

včetně opravy silnice III/29058“ 

Rada kraje po projednání 

r u š í  

veřejnou zakázku „TDS - Most ev. č. 29058-3 a most ev. č. 29058-1 včetně opravy silnice 

III/29058“ v rámci dynamického nákupního systému „Zajištění služeb technického dozoru 

stavebníka pro dopravní stavby I.- DNS“, dle § 127 odst. 2 písm. d) zákona č. 134/2016 Sb.,  

o zadávání veřejných zakázek, v platném znění - v průběhu zadávacího řízení se vyskytly důvody 

zvláštního zřetele včetně důvodů ekonomických, pro které nelze po zadavateli požadovat,  

aby v zadávacím řízení pokračoval bez ohledu na to, zda tyto důvody zadavatel způsobil  

či nikoliv (stavba nebude realizována z důvodu chybějícího stavebního povolení na akci  

B - Město Jablonec nad Jizerou) 

a  u k l á d á  

Ing. Janu Svitákovi, statutárnímu náměstkovi hejtmana, resort dopravy, zajistit další postup 

dle zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, v platném znění. 

Termín: 31. 01. 2024 

 

 

6. Zrušení veřejné zakázky v rámci DNS „BOZP - Most ev. č. 29058-3 a most  

ev. č. 29058-1 včetně opravy silnice III/29058“ 

Ing. Sviták stručně uvedl předložený materiál a upřesnil, že rovněž dojde k doplnění důvodové 

zprávy po projednání. 

Bez diskuze a dalších připomínek bylo hlasováno o návrhu usnesení. 

USNESENÍ č. 83/24/mRK 

Zrušení veřejné zakázky v rámci DNS „BOZP - Most ev. č. 29058-3 a most ev. č. 29058-1 

včetně opravy silnice III/29058“ 

Rada kraje po projednání 

r u š í  

hlasování č. 6 pro 8
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proti 0 zdržel se 0 byl přijat 
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veřejnou zakázku „BOZP - Most ev. č. 29058-3 a most ev. č. 29058-1 včetně opravy silnice 

III/29058“ v rámci dynamického nákupního systému „Zajištění činnosti koordinátora 

bezpečnosti a ochrany zdraví při práci pro dopravní stavby I. - DNS“ dle § 127 odst. 2 písm. d) 

zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, v platném znění - v průběhu zadávacího 

řízení se vyskytly důvody zvláštního zřetele včetně důvodů ekonomických, pro které nelze  

po zadavateli požadovat, aby v zadávacím řízení pokračoval bez ohledu na to, zda tyto důvody 

zadavatel způsobil či nikoliv (stavba nebude realizována z důvodu chybějícího stavebního 

povolení na akci B - Město Jablonec nad Jizerou) 

a  u k l á d á  

Ing. Janu Svitákovi, statutárnímu náměstkovi hejtmana, resort dopravy, zajistit další postup 

dle zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, v platném znění. 

Termín: 31. 01. 2024 

 

M. Půta na závěr konstatoval, že je v současné chvíli 46 úkolů v radě kraje s udržitelností  

a termínem plnění do roku 2030 a více, dále do roku 2028 je úkolů 52. U zastupitelstva kraje jsou 

počty obdobné. Požádal, aby udržitelnost a smluvní závazky byly akceptovány v termínech 

plnění usnesení. Dále požádal pana ředitele o zajištění, aby úkolů, přesahujících volební období, 

bylo co nejméně. Zrekapituloval, že se jedná o dvě kategorie termínů, a to úkoly,  

které mají termín 30. 9. 2024 a u ZK 31. 8. 2024 nikoliv do konce kalendářního roku  

a úkoly, které mají udržitelnost, smluvní či jiné závazky, a tudíž budou mít termíny dle logiky 

schváleného usnesení. 

 

Další náměty ani připomínky nebyly vzneseny. Martin Půta, hejtman, ukončil 1. mimořádné 

zasedání rady kraje v roce 2024 v 9.40 hodin. 

Ověřovatelé  

 

 

Martin Půta      ………………………………….  

 

 

 

 

Ing. Zbyněk Miklík     …………………………………. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

……………………..……………..…… 

M a r t i n  P ů t a  

hejtman Libereckého kraje 
Liberec 15. 1. 2024 

zapsala Jitka Machálková 

hlasování č. 7 pro 8
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proti 0 zdržel se 0 byl přijat 


